
Expedienten l'arquitecte de Platja d'Aro per

opinar en un debat

L'Ajuntament de Castell-Platja d'Aro ha obert un expedient informatiu a

l'arquitecte municipal, Pere Mad�, per haver intervingut en dos debats organitzats

per l'oposici�, CiU i ERC, que tractaven el nou planejament. Perqu� se li obri

l'expedient s'ha considerat que Mad� va intervenir de manera cr�tica identificant

punts dels pl�nols i va donar la seva opini� personal sobre el que considerava

errors. Aquest fet �s considerat falta greu segons el Codi de Funci� P�blica, que

diu que hauria incomplert Òel deure de reserva professional pel que fa a

assumptes que coneixÓ per ra� de les seves funcions. L'arquitecte ha estat citat

avui al mat� a l'Ajuntament, perqu� declari el que li sembli oport�. Els debats es

van fer el 24 i 25 de gener i nom�s en el segon hi va assistir un membre del

govern, Antonio Cano, regidor d'Urbanisme.

ÒJo estic tranquil perqu� tinc 300 testimonisÓ, explicava Mad� a aquest diari,

afegint-hi que nom�s va aclarir alguns conceptes t�cnics que la gent tenia molt

ÒfoscosÓ i veia fora del lloc la Òrepres�liaÓ per anar a un debat fora d'hores de

feina.

L'oposici� considera que els assumptes tractats en aquell debat no s�n una

mat�ria reservada, sin� que el planejament s'ha exposat al p�blic i es pot trobar a

la p�gina web del municipi. Creuen que, amb els arguments de l'Ajuntament,

l'arquitecte no pot respondre a cap dubte d'un ve�.

Tamb� es mostren dolguts perqu� el govern ha considerat els debats com una

cosa clandestina, Òquan se'ls va convidar a assistir-hiÓ.
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